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1 De uitgangspunten zijn n die van de minister en daarmee overgenomen
2 Nee dat lijkt me iets aan om te melden
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Onderwerp Vraag hoe commiteert het project zich aan de Veilig Tegen Corona uitgangspunten

Twee vragen

1 Kunje me voorzien van een regel tekst over hoe we ons als project verhouden tot de 10 uitgangspunten van

Veilig Tegen Corona De minister heeft hier rondom de Appatlion al iets over gezegd zie citaten uit het verslag
hieronder Ik krijg vragen over onderdelen van deze 10 uitgangspunten en het zou me helpen als ik daar iets

algemeens op kan antwoorden Kimje me daaraan helpen Bijvoorbeeld We werken in het project op basis van de

10 uitgangspunten van Veilig Tegen Corona De specifieke woordkeuze doet ertoe deze laat ik graag aan jou
2 Mag ik bekend maken vanuit mijn VWS rol dat je een afgevaardigde vanuit Veilig Tegen Corona hebt

gevraagd

Haitelijke groet

10 2e

@ede|06 10 2e 10 2»

De voorzitter

En woensdag houdt de Kainer een rondetafelgesprek heb ik begrepen over de app deze app Mevrouw | 10 2e

| PvdDMevrouw

Het was mede een voorstel van de Paitij voor de Dieren om dat te doen

10 29

De voorzitter

Volgens mij van de hele Kamer maar gaat u verder

10 2e

| PvdDMevrouw

En de hele Kamer vindt het een goed idee ja Laten we dat vooral doen

Voorzitter Ik heb vorige week een motie ingediend omdat de overheid zaclit gezegd niet zo n goede trackrecord heeft als

het gaat om privacy Dus ik heb gevraagd om er experts bij te betrekken Toen zei de minister deze motie vind ik niks

hou haar even aan Daarop vroeg ik of de minister ons dan ging informeren welke experts hij erbij zou betrekken Daar

heb ik nog geen zicht op We hebben wel gezien dat 100 wetenscliappers een brief aan de Kamer en het kabinet hebben

gestuurd Die hebben hele zinnige dmgeii opgemerkt en ik vraag mij af of die experts daar dan bij betrokken zijn of met

Minister De Jonge
Ja We hebben gisteravond in de brief opgesomd wie er allemaal bij betrokken zijn Of allemaal we hebben in ieder

geval aangegeven dat die coalitie Veilig tegen Corona erbij betrokken is Volgens mij als ik me de motie van vorige
week goed herinner zijn de namen die u noemde betrokken bij die coalitie Veilig tegen Corona Van de experts de

lioogleraren die in de krant stonden hebben we een aantal gevraagd om betrokken te zijn bij de groep experts die

vervolgens ons weer helpt Niet alleen bij het mede bedenken van de eisen want die eisen waren afgelopen zaterdag
natuurlijk al gesteld maar juist ook bij het beoordelen aan de hand van die eisen Het antwoord op de vraag is dus

gewoonja Deze experts zijn betrokken
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